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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna EWA GRABEK 

Szanowni Państwo, Państwo radni, Szanowni gości, Panie Burmistrzu. Ja mam jedno tylko pytanie – 

chciałam zapytać o wykup terenów na osiedlu Kopernika B, które będą potrzebne do budowy drogi, 

ul. gen. Andersa. Z tego, co wiem, część terenów jest wykupiona, a część nie, więc proszę powiedzieć 

nam, jak część jest wykupiona i co jest powodem tego, że działki nie są wykupywane.   

 

Zastępca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC 

Następne pytania. Pan Piotr Kusyk już. Pani Ewa Grabek. Jeśli chodzi o wykupy nieruchomości, 

chodzi o ulicę Generała Andersa, w tej chwili prowadzimy z dwoma mieszkańcami negocjacje 

wykupu dwóch działek, aczkolwiek wykup tych dwóch działek nie rozwiązuje nadal problemu, bo 

jeszcze nadal te nieruchomości trzeba będzie wykupić, żeby doprowadzić do drożności, że tak 

powiem, tej ulicy i połączenia, już nie pamiętam w tej chwili nazwy tej ulicy, żeby był normalny 

wyjazd i ruch tam się odbywał.  Następne pytanie Pan Przewodniczący Jacek Tomasiak zadał. 

Chodnik przy Bibliotece. No faktycznie ta sprawa w jakiś tam sposób może trwa dłużej, aczkolwiek 

chyba już ze dwa co najmniej albo trzy pisma skierowane były do Policji i prosiliśmy o interwencję. 

Wiem, że te interwencje są, bo wiem, że mandaty zostały nałożone. Nawet zrobiliśmy taki ruch, że 

zdjęliśmy znak, który zezwala w tej chwili Policji na nakładanie tych mandatów. No parkują te 

samochody, ale w najbliższym czasie, już jest zamówienie w realizacji, postawimy faktycznie tam 

słupki betonowe i problem zniknie. Myślę, że to w najbliższym czasie już będzie.   I chyba …, 

przetargi Pan Burmistrz, tak, dziękuję bardzo. 

 

 


